
Sr.    Jordi García Guitart
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez
Sr. Miguel López Sánchez
Sr. Perfecto Madrid Olmos
Sra. Aurora Mendo Sánchez
Sr. Francesc Molina Núñez
Sra.  María José Mont Rieiro
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza
Sr.   Joan Pastor Fàbregas
Sra. Glòria Récio Díaz

Secretària General

Sra. Carmen Alonso Higuera

Interventor

Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón

Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents:

I

PART RESOLUTIVA

PROPOSTA DE SECRETARIA

Únic.- Aprovació de les actes núm. 4/07 i 5/07 corresponents a
les sessions ordinària del dia 26 d’abril i extraordinària del dia 2 de maig
d'enguany, respectivament.

Els esborranys de les actes han estat lliurades a tots els regidors i
regidores junt amb la convocatòria d’aquesta sessió.

VOTACIÓ         UNANIMITAT

I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a
indicació de la Presidència, quan són les vint hores i cinc minuts, de la qual
s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb
mi, la Secretària General, que ho certifico.



ACTA PLE NÚM. 7/2007

SESSIÓ PÚBLICA DE CONSTITUCIÓ DEL NOU
AJUNTAMENT, CELEBRADA EL DIA 16 DE JUNY DE 2007.

A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dotze hores del
dia setze de juny de dos mil set, es reuneixen a la sala de sessions d'aquest
Ajuntament, sense prèvia convocatòria, en conformitat amb el que disposa
l'article 195 de la Llei Orgànica 5/1985, de 19 de juny, del Règim Electoral
General, en concordança amb els articles 7 del ROM i 37.1 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat
pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, els Regidors i Regidores que
el passat dia  27 de maig  van ser proclamats electes per la Junta Electoral de
Zona com a conseqüència dels resultats de les últimes Eleccions Locals,
convocades pel Reial Decret 444/2007, del dia 2 d’abril, que a continuació es
relacionen, que constitueixen la totalitat dels Regidors i Regidores electes
d'aquesta Corporació, amb la finalitat de celebrar la sessió pública
extraordinària de constitució de l'Ajuntament, assistits per mi, la Secretària
General de la Corporació, que dono fe de l'acte, i per l’Interventor, senyor Joan
Ramon Sagalés Guillamón.

ASSISTENTS

REGIDORS  I REGIDORES ELECTES                      CANDIDATURES

Sr.  Antonio Balmón Arévalo PSC-PM
Sr.  Antonio Martínez Flor PSC-PM
Sra. Rocío García Pérez PSC-PM
Sra. Montserrat Pérez Lancho PSC-PM
Sr.   Sergio Fernández Mesa PSC-PM
Sr.   Jordi Parayre Soguero PSC-PM
Sra. Emilia Briones Matamales PSC-PM
Sra. Adela Artero Lozano PSC-PM
Sr.   Manuel Ceballos Morillo PSC-PM
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa PSC-PM
Sra. Joana Piñero Romera PSC-PM
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía PSC-PM
Sr.   Jordi García Guitart PSC-PM
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa PSC-PM
Sra. Aurora Mendo Sánchez PSC-PM
Sra. Susana Cordero Rojas PSC-PM
Sra. Ma. Isabel Espinosa Fernández PP
Sr.  José Miguel de Yzaguirre Morer PP
Sr.  Darío Castro González PP



Sra. Maria Carmen Romero López ICV-EUiA-EPM
Sra. Enriqueta Pardo Lanuza ICV-EUiA-EPM
Sr.   Arnau Funes Romero ICV-EUiA-EPM
Sr.   Néstor Artís i Villena CiU
Sr.   Francesc Molina i Núñez CiU
Sra. Iolanda Llambrich i Serrano ERC-AM

Secretària General

Sra.  Carmen Alonso Higuera

Interventor

Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón

En primer lloc pren la paraula la Secretària General per manifestar
als presents que l’objecte d’aquesta sessió és procedir a la constitució del  nou
Ajuntament d’aquesta Ciutat, a la vista dels resultats que es van produir el
passat dia 27 de maig, data de celebració de les votacions per a la renovació
de la totalitat dels membres de les Corporacions Locals.

El procediment de constitució de l’Ajuntament, en conformitat amb
el que disposa la legislació vigent, implica la realització de les operacions
següents:

a) Constitució de la Mesa d’edat, formada pels Regidors o Regidores
electes de major i menor edat presents en aquest acte.

b)  Acreditació dels Regidors i Regidores electes davant la Mesa d’edat,
mitjançant la presentació de la Credencial expedida per la Junta
Electoral de Zona i el Document Nacional d’Identitat.

c) Jurament o promesa del càrrec, mitjançant la fórmula legalment
prevista d’acatament de la Constitució

d) Elecció de l’Alcalde o Alcaldessa de la Ciutat.

Així mateix, la senyora Secretària General informa als presents que,
en aquest acte, es troba a disposició de tots els Regidors i Regidores electes la
documentació exigida pel paràgraf 4art. de l’article 8 del ROM, acta d’arqueig,
justificants d’existències en metàl·lic o valors de l’Ajuntament, dipositats en la
Caixa municipal i en Entitats Bancàries, així com la documentació relativa a
l’Inventari del Patrimoni Municipal, la rectificació del qual es va aprovar al Ple
del dia 26 d’abril d’enguany,  a efectes de la seva comprovació, constància de
la qual s’estamparà, mitjançant diligència d’aquesta Secretaria, al finalitzar
aquesta sessió.

Acte seguit, per la senyora Secretària, es procedeix a formar la Mesa
d’edat, per la qual cosa s’invita que pugin a l’estrada a la senyora Enriqueta



Pardo Lanuza i el senyor Jordi García Guitart, assumint la Presidència de la
Mesa la primera d’ells.

A continuació pren la paraula la Presidenta de la Mesa d’edat,
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, declarant oberta la sessió per a la
constitució de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, indicant que té la
paraula la senyora Secretària General, a l’objecte d’anar cridant de forma
individualitzada a cada Regidor i Regidora electe, als efectes d’acreditar la seva
personalitat.

Pren la paraula la senyora Secretària General, i va cridant als
Regidors i Regidores següents:

Sr.   Antonio Balmón Arévalo
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa
Sra. Adela Artero Lozano
Sra. Emilia Briones Matamales
Sr.   Manuel Ceballos Morillo
Sra. Susana Cordero Rojas
Sra. Ana Pilar Fernández Masía
Sr.   Sergio Fernández Mesa
Sra. Rocío García Pérez
Sr.   Antonio Martínez Flor
Sra. Aurora Mendo Sánchez
Sr.   Jordi Parayre Soguero
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa
Sra. Montserrat Pérez Lancho
Sra. Joana Piñero Romera
Sr.   Darío Castro González
Sra. Ma. Isabel Espinosa Fernández
Sr.  José Miguel de Yzaguirre Morer
Sr.  Arnau Funes Romero
Sra. Maria Carmen Romero López
Sr.  Nèstor Artís i Villena
Sr.  Francesc Molina i Núñez
Sra. Iolanda Llambrich i Serrano

Un cop acreditada per tots/es els regidors/es la seva personalitat i
ocupat el seu escó, es comprova el nombre d’assistents i s’anuncia per la
Secretària General, que existeix el quòrum suficient per a la celebració de la
sessió.

Acte seguit pren la paraula la Presidenta de la Mesa d’edat senyora
Enriqueta Pardo Lanuza, manifestant que, un cop comprovades les
credencials de tots els Regidores i Regidores electes, si existeix algun Regidor o
Regidora a qui afecti alguna de les causes d’incompatibilitat previstes per la
Llei Orgànica del Règim Electoral General en els seus articles 202 i 203,  i
altra legislació concordant, ho ha de manifestar en aquest moment.



Seguidament, no havent cap Regidor ni Regidora afectat per causa
d’incompatibilitat, es procedirà a la formulació del jurament o promesa
d’acatament de la Constitució legalment exigit, per la qual cosa s’invita a tots
els Regidors i Regidores a posar-s’hi en peu i se sol·licita que per la senyora
Secretària General es procedeixi a la lectura de la fórmula legal de jurament o
promesa, llegint a continuació, de forma individualitzada, els noms de tots els
Regidors i Regidores electes, els quals han de respondre:

“Sí, ho juro” o “Sí, ho prometo”

A continuació la senyora Secretària General procedeix a la
formulació del jurament o promesa següent:

"Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir
fidelment les obligacions del càrrec de Regidor o Regidora de
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, amb lleialtat al Rei, i respectar i
fer respectar la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de Catalunya?."

Acte seguit la senyora Secretària General procedeix a anomenar a
cada un dels Regidors i Regidores, els quals, d'un en un, emeten el seu
jurament o promesa de respecte a la Constitució i a l'Estatut d'Autonomia de
Catalunya, de la manera següent:

Sr.  Antonio Balmón Arévalo “Sí, ho prometo”
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa “Sí, ho prometo”
Sra. Adela Artero Lozano “Sí, ho prometo”
Sra. Emilia Briones Matamales  “Sí, ho prometo”
Sr.   Manuel Ceballos Morillo “Sí, ho juro”
Sra. Susana Cordero Rojas “Sí, ho prometo”
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía “Sí, ho prometo”
Sr.   Sergio Fernández Mesa “Sí, ho prometo”
Sra. Rocío García Pérez “Sí, ho prometo”
Sr.  Antonio Martínez Flor “Sí, ho prometo”
Sra. Aurora Mendo Sánchez “Sí, ho prometo”
Sr.   Jordi Parayre Soguero “Sí, ho prometo”
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa “Sí, ho prometo”
Sra. Montserrat Pérez Lancho “Sí, ho prometo”
Sra. Joana Piñero Romera “Sí, ho prometo”
Sr.  Darío Castro González “Sí, ho juro”
Sra. Ma. Isabel Espinosa Fernández “Sí, ho juro”
Sr.   José Miguel de Izaguirre Morer “Sí, ho prometo”
Sr.   Arnau Funes Romero “Sí, ho prometo”
Sra. Maria Carmen Romero López “Sí, ho prometo”
Sr.   Nèstor Artís i Villena “Sí, ho juro”
Sr.   Francesc Molina Núñez “Sí, ho prometo”
Sra. Iolanda Llambrich i Serrano “Sí, ho prometo, per imperatiu legal”
Sra. Enriqueta Pardo Lanuza “Sí, ho prometo, per imperatiu legal”
Sr.   Jordi García Guitart “Sí, ho prometo”



Seguidament la senyora Presidenta de la Mesa d'edat senyora
Enriqueta Pardo Lanuza, declara constituït el nou Ajuntament de Cornellà de
Llobregat, assenyalant que tot seguit es procedirà a l'elecció d'Alcalde o
Alcaldessa de la Ciutat, per la qual cosa té la paraula la senyora Secretària
General, amb l’objecte d’explicar el procediment d’elecció d’aquest.

Pren la paraula la senyora Secretària General, manifestant que tot
seguit es procedirà a l’elecció del nou Alcalde o Alcaldessa de la Ciutat, en
conformitat amb el procediment previst per l’article 196 de la Llei Orgànica del
Règim Electoral General, mitjançant el sistema de votació secreta, contemplat
a l’article 14 del Reglament Orgànic Municipal, és a dir, mitjançant la
formulació de votació a través de paperetes per cada Regidor i Regidora, que es
dipositaran en l’urna, sent escollit Alcalde o Alcaldessa el candidat o candidata
que obtingui la majoria absoluta en la primera votació o, en el seu defecte, qui
encapçali la llista més votada en les passades eleccions. Poden ser candidats
tots els Regidors i Regidores que encapçalin les seves corresponents llistes.

Després d'això, la Presidència de la Mesa d'edat senyora Enriqueta
Pardo Lanuza fa la pregunta següent:

Quins Regidors o Regidores que encapçalen les seves corresponents
llistes presenten candidatura?.

Continua amb l’ús de la paraula la Presidència de la Mesa d'edat
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, manifestant que té la paraula el/la Portaveu
del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal (PSC-PM).

Tot seguit pren la paraula el senyor Antonio Martínez Flor, per
manifestar que el seu Grup presenta al seu candidat, senyor Antonio Balmón
Arévalo.

La Presidenta de la Mesa d'edat senyora Enriqueta Pardo Lanuza,
dóna la paraula a el/la Portaveu del Partit Popular (PP).

Acte seguit pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa
Fernández, manifestant que el seu Grup presenta a la seva candidata, senyora
Mª Isabel Espinosa Fernández.

A continuació la Presidenta de la Mesa d’edat senyora Enriqueta
Pardo Lanuza, indica que té la paraula el/la Portaveu d’Iniciativa per
Catalunya Verds/Esquerra Unida i Alternativa/Entesa pel Progrés Municipal
(ICV-EUiA-EPM).

Tot seguit pren la paraula la senyora Maria Carmen Romero López,
per manifestar que la seva coalició no presenta candidat.

Novament pren la paraula la Presidenta de la Mesa d’edat, senyora
Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que té la paraula el Portaveu de



Convergència i Unió (CiU).

Pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, manifestant que la
seva coalició no presenta candidat.

Acte seguit, pren la paraula la Presidenta de la Mesa d’edat, senyora
Enriqueta Pardo Lanuza, per indicar que té la paraula la Portaveu d’Esquerra
Republicana de Catalunya/Acord Municipal (ERC-AM).

Acte seguit pren la paraula la senyora Iolanda Llambrich i Serrano,
per manifestar que el seu Partit no presenta candidat.

Després d’això, la Presidenta de la Mesa d’edat, senyora Enriqueta
Pardo Lanuza, manifesta que queden proclamades les candidatures següents:

CANDIDATS       LLISTA ELECTORAL

Sr. Antonio Balmón Arévalo Partit dels Socialistes de Catalunya /
Progrés  Municipal (PSC-PM).

Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández   Partit Popular.

La Presidenta de la Mesa d’edat, senyora Enriqueta Pardo Lanuza,
manifesta que seguidament els Regidors i Regidores poden dipositar el seu vot
a l’urna, per la qual cosa se’ls anirà passant aquesta urna perquè dipositin el
seu vot.

Tot seguit té lloc la votació.

La Presidenta de la Mesa d'edat, senyora Enriqueta Pardo Lanuza,
manifesta que, realitzat l’escrutini de les paperetes dipositades, aquest dóna el
resultat següent:

  Vots a favor del senyor Antonio Balmón Arévalo, candidat presentat
pel Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal (PSC-PM): 19 vots.

Vots a favor de la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, candidata
presentada pel Partit Popular (PP): 3 vots.

També figuren 3 vots en blanc.

Continua amb l’ús de la paraula la Presidenta de la Mesa d’edat
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que queda proclamat com a
Alcalde de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, el senyor Antonio Balmón
Arévalo, pregant que es dirigeixi a la Mesa, i fent-li la següent pregunta:

Accepta vostè el càrrec d’Alcalde de la Ciutat de Cornellà de
Llobregat?.



D’acceptar-lo, prego que per la senyora Secretària General es
procedeixi a la lectura de la fórmula d'acatament a la Constitució.

Seguidament la senyora Secretària General, llegeix la fórmula
següent:

"Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir
fidelment les obligacions del càrrec d'Alcalde de l'Ajuntament de Cornellà
de Llobregat, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar la Constitució
i l'Estatut d'Autonomia de Catalunya?."

A continuació l'Alcalde electe, senyor Antonio Balmón Arévalo, emet
la seva promesa de respecte a la Constitució i a l'Estatut d'Autonomia de
Catalunya, mitjançant la manifestació següent:

"Sí, ho prometo"

Després d'això la Presidenta de la Mesa d'edat, senyora Enriqueta
Pardo Lanuza, convida al senyor Alcalde a ocupar la Presidència, lliurant-li el
bastó de comandament de la Ciutat, moment a comptar del qual queda
dissolta la Mesa d'edat, i s’incorporen els/les Regidors/es als seus respectius
escons.

Acte seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per en primer lloc, donar les gràcies per l’assistència en una sala que
sempre queda petita, però també és veritat que s’omple de calor humà i
comunitari. A continuació procedeix a donar la paraula als Regidors i
Regidores del plenari per explicar, si ho desitgen, el sentit del seu vot i també
les apreciacions i reflexions que considerin oportunes.

En primer lloc pren la paraula la senyora Enriqueta Pardo Lanuza,
per manifestar que el seu vot ha estat favorable al senyor Antonio Balmón
Arévalo, perquè pensem entrar al Govern i participar per millorar la ciutat, i
creiem que serà possible un treball conjunt que afavoreixi, sobretot, als
sectors dels col·lectius amb més dificultats de la ciutat que és una de les
nostres propostes a nivell polític.

Seguidament pren la paraula la senyora Iolanda Llambrich i
Serrano, per manifestar el següent:

“Bon dia a tots i totes. Avui, dia en què es constitueix el nou
Ajuntament sorgit de les darreres eleccions municipals el Grup Municipal
d’Esquerra vol fem avinent el seu agraïment als ciutadans i ciutadanes que
ens han atorgat la seva confiança i de la mateixa manera també fer avinent el
compromís de treballar amb força, honestedat, transparència i rigor per tal de
respondre –com es mereix- a aquesta confiança.



És un gran honor per qui us parla recollir el testimoni dels
companys i companyes d’Esquerra que han treballat per tal de fer Cornellà
una ciutat millor. En aquest sentit avui fem present la mateixa actitud i la
mateixa línia de treball que va iniciar Esquerra l’any 1999 que no és altre que
la de dur a terme una oposició ferma i constructiva, una oposició d’esquerres i
catalanista.

L’opció d’oposició d’Esquerra es basa en la coherència i
l’honestedat, en assumir el discurs fet durant els anys de treball i durant els
dies de campanya en què afirmàvem que no estaríem presents en un govern
on no poguéssim decidir, no  estaríem presents en un govern de majoria
absoluta. El nostre objectiu era poder assolir el trencament de la majoria
absoluta i aportar noves idees i noves maneres de gestionar a l’Ajuntament.
Aquest objectiu no ha estat possible, la ciutadania ha triat i és sobirana i
continua havent-hi majoria absoluta socialista a l’Ajuntament. El que és
coherent i és honest –i malauradament de vegades és rar- és complir la
paraula donada i passar a fer una oposició constructiva, passar a fer control
del govern. Mantenim la paraula donada durant la campanya i treballarem des
de l’oposició, i ens honora  el fet que aquesta decisió no fos cap sorpresa pel
senyor Alcalde, de la nostra coherència en fem bandera. L’oposició d’Esquerra
consistirà en treballar per tal de poder assolir els compromisos adquirits amb
la ciutadania;

• Treballar per tal d’obrir les institucions als ciutadans, per una participació
real.

• Treballar perquè els joves puguin accedir a una vivenda donant prioritat a
l’opció de lloguer.

• Treballar per la conservació dels espais naturals de la vora del riu i contra
la seva total urbanització.

• Treballar per tal que la cultura catalana sigui l’eix de la vida ciutadana i es
faci servir tal i com ha estat reconeguda com a eina d’integració.

• Treballar per la supervivència del comerç local.
• Treballar per la qualitat de l’ensenyament públic.
• Treballar per tal d’obrir eines de comunicació com el Cornellà Informa no

només a tots els grups municipals sinó també a la participació de la
ciutadania.

En aquests objectius i en totes les iniciatives que siguin positives de
cara a millorar la ciutat i la vida dels cornellanencs i cornellanenques ens
trobarà senyor Alcalde al seu costat, però també hem de dir que exercirem una
oposició ferma i ens trobarà de cara en tots aquells temes que suposin una
hipoteca per al futur de la ciutat i que no contribueixin a fer de Cornellà una
ciutat millor.

No està de més recordar –en un dia com avui- que l’Ajuntament som
tots, els que estem aquí i sobretot els que ens han atorgat la seva confiança i
tenen el dret de poder intervenir i recordar-nos a tots quin és el nostre treball i
perquè ens han votat. L’Ajuntament som tots, és el poble, no només l’Alcalde,



no només l’equip de govern, tants anys de majories absolutes poden dur a
confusió. Després de 25 anys de democràcia no està de més recordar que cal
ser equànime i generós i esperem poder comptar amb el compliment de
l’eslògan del partit que ha guanyat les eleccions “nous reptes, noves idees”;
efectivament, Cornellà té nous reptes i esperem que les noves idees siguin
acceptades, vinguin d’on vinguin, ja sigui del govern, ja sigui de l’oposició, si
no fos així estaríem fent un flac favor a la democràcia i a la tasca pública que
té la finalitat de millorar la vida de la ciutadania.

El vot del Grup Municipal d’Esquerra és un vot en blanc, per
treballar, per dialogar i per assolir compromisos, però no és ni serà mai un xec
en blanc.

I voldríem acabar amb els versos del poema “Ara mateix” del poeta
Miquel Martí i Pol com a encoratjament a tots els que tenim la difícil tasca i la
gran responsabilitat de treballar per Cornellà:

“Posem-nos dempeus altra vegada
i que se senti la veu de tots solemnement i clara

cridem qui som i que tothom ho escolti
i en acabat que cadascú es vesteixi com bonament li plagui i via fora!

que tot està per fer i tot és possible.”

A continuació pren la paraula el senyor Néstor Artís Villena, per
manifestar el següent:

“ Senyor Alcalde, regidors i regidores, senyores i senyors, ens hem
reunit per a ratificar l’opinió expressada pels ciutadans i ciutadanes
cornellanencs a les darreres eleccions municipals, la qual, una vegada
quantificada, va configurar la nova Corporació que avui es constitueix en
aquest Ple. Una Corporació en la que cadascun dels seus components ostenta
la representació que la voluntat de la ciutadania li va voler delegar, però, és
obvi, que allò que tots els cornellanencs esperem d’aquesta Corporació, de tots
nosaltres, és que siguem capaços de governar i d’administrar bé la ciutat de
Cornellà de Llobregat.

És ben sabut que els nominats hem arribat a formar part d’aquesta
Corporació a través de camins polítics ben diversos, i això fa que hi haguem
arribat amb uns bagatges d’idees prou variats, que no haurien de ser
excloents, perquè poden arribar a ser la base d’iniciatives i fets molt
engrescadors, sempre que tots plegats siguem capaços de saber-ne destriar “el
gra de la palla”, i això només serà possible si apliquem un honest exercici de
l’esperit de diàleg i de concòrdia en les nostres actuacions, perquè en el fons,
aquesta és la millor manera d’obtenir els beneficis més òptims per a la ciutat
de Cornellà.



Des del Grup Municipal de Convergència i Unió, valorem
serenament el resultat sorgit de les urnes i som ben conscients del majoritari
suport que la ciutadania va atorgar a la candidatura encapçalada per l’Antonio
Balmón.

Valorem, per altra part, l’experiència que vam viure durant el darrer
mandat en el qual Convergència i Unió va formar part de la Junta de Govern
Local i va ser responsable, alhora de la Regidoria de Normalització Lingüística.
Dues experiències que ens donen peu per a fer confiança novament a la
personalitat del senyor Balmón i que sabrà mantenir en aquest nou govern
municipal la mateixa política d’obertura que va caracteritzar el govern
anterior.

Són, aquestes, senyors i senyores, raons suficients -al nostre
entendre- per haver donat el vot afirmatiu de Convergència i Unió a l’elecció
del senyor Antonio Balmón com a nou Alcalde de Cornellà de Llobregat,
durant l’exercici del mandat que avui s’inicia i d’oferir-li alhora, la nostra lleial
cooperació, perquè entenem que si bé el govern ha de ser capaç de dur les
¿regnes? de la ciutat amb autoritat i decisió, també ha de ser capaç de donar
cabuda a sensibilitats i inquietuds diferents a les del PSC, sempre que
aquestes ajudin a fomentar el progrés responsable de la ciutat.

I acabo, amb felicitacions sinceres al senyor Balmón pel seu triomf i
desitjant-li, a més, sort, molta sort i encerts pel bé de Cornellà de Llobregat en
el mandat que avui comencem.”

Tot seguit pren la paraula  la senyora Maria Carmen Romero López,
per manifestar el següent:

“Ciutadanes i ciutadans de Cornellà, benvolguts companys i
benvolgudes  companyes dels diversos grups polítics municipals, els nous
d’avui i els antics que ara són ja entre el públic. Benvolguts companys i
benvolgudes companyes d’entitats i associacions de Cornellà que avui heu
volgut acompanyar-nos en aquest acte d’inici de consistori.

En primer lloc, cal felicitar  a l’Antonio Balmón, que acaba de ser
elegit i proclamat per majoria absoluta com a nou alcalde de la nostra ciutat.
Felicitats.

Per a nosaltres aquestes eleccions han estat marcades per
l’abstenció a Catalunya i a Cornellà. Aquesta ha tingut una especial incidència
entre els sectors de treballadors i treballadores i de la joventut, consolidant
una tendència que s’arrossegava d’anteriors eleccions. L’abstenció no denota
només desinterès o cansament per la crispació política, sinó que adquireix
tints socials: descontentament per una situació que fa recaure sobre els
sectors dels treballadors i en els més joves, la factura de l’èxit del creixement
espanyol, en forma de treball mal pagat i precari; encariment efectiu del cost



de vida i l’accés a l’habitatge, limitació o saturació de determinats serveis
públics, problemes de convivència, etc.

Aquests sectors socials, especialment les generacions de després de
la recuperació democràtica, estan perdent referents culturals, polítics,
sindicals i associatius que havien estat el viver de dirigents i dels votants a
l’esquerra dels socialistes i estan passant a la desorientació i l’abstencionisme,
a un curt pas de l’adopció d’actituds poc democràtiques.

Un cop més, les eleccions municipals han demostrat que el  PSC és
el partit més votat i, conseqüentment, el seu cap de llista és qui obté la
suficient confiança ciutadana per encapçalar  un nou mandat i un nou govern.
Per a la nostra coalició, aquest és un fet inqüestionable, que no ofereix cap
dubte a l’hora de decidir el tipus de govern que ha de sortir.

De la mateixa manera que la nostra coalició no hauria intervingut
mai en la presa del poder al grup més votat i d’esquerres, -com s’ha fet en
d’altres municipis tot fent aliances estranyes de tothom contra un- tampoc
considerem necessari -avui-  enfortir més la majoria absoluta amb un govern
de “tots a l’una”, multicolor i d’ideologies d’un ventall tant ampli. No creiem
que Cornellà necessiti un govern de salvació format per esquerres, centre i
dreta moderada. Segons el nostre parer, no hi ha cap situació d’emergència,
cap tema cabdal de ciutat, ni cap buit de poder que aconselli fer un ampli
govern de coalició que concentri tants partits i que en deixi a tant pocs a
l’oposició democràtica i legitima, també.

Els resultats han estat molt semblants als de 1999, però en aquella
ocasió amb l’alcalde Montilla, quan se’ns va oferir entrar en el govern, ICV va
dir que sí desprès d’haver arribat a una reflexió conjunta coincident i havent
elaborat uns acords basats en els eixos programàtics més significatius de cada
grup. Ara no és mateix. Primer van ser els acords programàtics i després les
responsabilitats de govern.

La nostra coalició, que en el darrer mandat ha format part de
l’equip de govern d’aquesta ciutat, avui, -com s’ha vist- ha fet un vot
d’investidura dividit, motivat, sense cap mena de dubte, per interessos
legítims dels partits que la formen  i per lectures diferents de la situació que
s’ha produït a Cornellà desprès del 27 de maig. Aquesta és la gran qüestió,
interpretar el sentit del vot que ha emès l’electorat, el sentit dels vots de càstig
i de la gran abstenció.

Nosaltres, ICV, després de fer les reflexions i l’anàlisi pertinents
hem arribat a la conclusió que els dos grans objectius locals que ens
proposàvem a l’inici de la campanya electoral no han estat assolits. D’una
banda, no hem aconseguit visualitzar i rendibilitzar la nostra acció i
participació de govern, que enteníem que era diferenciable de la socialista en



continguts i formes, ni tampoc hem construït un nou equilibri de les forces
d’esquerra i progrés de la ciutat que evités una nova majoria absoluta del PSC.

Per tant, arribem a la conclusió que no hem estat capaços de
motivar de forma local, superant el context i el clima general, al nostre
electorat, que probablement no s’ha mobilitzat, així com tampoc no hem
connectat amb l’electorat nou,  jove, ni amb aquells que creien en una
expectativa real de canvi.

Amb la voluntat de recollir els interessos de la gent critica i
descontenta, però que no ha votat la nostra opció, la de lluitar contra
l’abstencionisme i la de motivar el jovent a la participació, volem orientar el
treball futur del nostre grup municipal.

Les administracions públiques tenen una responsabilitat directa en
el foment de la participació, però també els partits polítics hem de ser
conscients que la lluita contra el desencís s’ha d’abordar des de la coherència,
la transparència  i l’ètica pròpia.

La nostra formació es proposa en aquest mandat treballar per una
ciutat en què es pugui viure i conviure amb igualtat de drets i d’oportunitats
per a tothom, una ciutat on sigui possible la governança, o sigui,  que es
tingui sempre en compte la participació i les opinions de la ciutadania i de la
pluralitat política i que desenvolupi el seu creixement des de la visió sostenible
econòmica i ecològica. I ho volem fer des de les nostres pròpies capacitats,
sense trair els vots de les persones que han confiat en nosaltres i que han
cregut que ells i nosaltres podíem marcar la diferencia, treballant per tornar a
sentir il·lusió i confiança en la vida de la polis, de l’honestedat de la política.
Cornellà pot ser millor en molts sentits.

Governar és dirigir els afers de l’Estat o de les ciutats per un rumb
determinat. Gestionar és fer operacions administratives, gestions, per
aconseguir alguna cosa. Els dos termes van lligats, l’un, marca el rumb i
l’altre busca els recursos per fer-ho possible. Sovint, en aquests darrers quatre
anys en els que hem participat en el govern de la ciutat, hem tingut la
sensació de formar part d’un equip de gestors, de ser nosaltres mateixos uns
bons gestors i unes bones gestores, però en comptades ocasions hem
participat, com a iguals, en la presa de decisions de govern, rarament hem
col·laborat a marcar el rumb de la ciutat, i gairebé mai han estat recollides les
nostres propostes programàtiques que no formaven part dels acords de
govern. Els temps del “Gran Timonel” han estat superats, la corresponsabilitat
és altra cosa.  Es l’hora de la planificació conjunta, de la participació i de la
transparència.



Volem passar pàgina, sentim orgull per la feina feta des dels
departaments que hem gestionat, -moltes vegades d’una manera tutoritzada
pel gran germà de govern- però en volem més, volem incidir en el futur de la
ciutat, en el seu creixement i desenvolupament econòmic, ecològic i humà, i
volem fer-ho amb les persones que viuen i treballen  a Cornellà i per Cornellà.
I això, estem convençuts que no ho podem fer des de la gestió eficaç, que és el
que ens pot oferir la majoria absoluta del PSC i de la resta de partits que
formaran l’equip de govern.

Triem la soledat de l’oposició a canvi de la llibertat d’expressió. Com
he dit altres vegades, -i avui de forma més evident- anirem “ligeros de
equipaje”. Farem una oposició responsable i crítica, carregada dels
coneixements que hem anant acumulant en aquests 30 anys d’ajuntaments
democràtics i del nostre periple per la vida de la ciutat i dels diversos períodes
en que hem format part del govern. Cercarem el diàleg i els acords en els
temes bàsics de la ciutat i pel benestar de les persones. Cercarem complicitats
també amb el teixit associatiu i en la societat civil per denunciar malifetes si
és que se’n fan, i en farem costat a aquells sectors descontents que demandi
una resposta justa i equitativa als seus problemes.

Per acabar, només dir que ens agradaria que els temes de Medi
Ambient no passin a ser ni de “mig” ambient ni de “petit” ambient, que no es
quedi en una regidoria residual, que la lluita contra el canvi climàtic calés una
mica més en els afers i en els comportaments d’aquesta administració i
d’aquesta ciutat, i que es continués treballant en ferm per la sostenibilitat.

 Sentim nostàlgia pel treball fet, del que recollirà els fruits polítics no se
sap qui, però mai no hem volgut lligar-lo al tarannà d’una persona, ni d’un
partit, sinó a les necessitats i els interessos de la ciutat, i, com diria Pere
Casaldàliga:

“ El dia d’ahir va ser
i el de demà encara no és

jo miro de viure l’herència d’ahir
i miro de somiar i de preparar el futur

però vivint en el dia d’avui”

Anant retornarem sempre. Gràcies.”

Seguidament pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa
Fernández, per manifestar que, en primer lloc, vol felicitar al senyor Balmón
per la seva elecció com a Alcalde i, com no podia ser de cap altra forma,
felicitar al PSC com triomfador en aquestes eleccions.

Així mateix volem fer arribar el nostre més sincer agraïment a la
ciutadania de Cornellà perquè un cop més ha demostrat el seu caràcter plural
i democràtic que, sens dubte, ens fa sentir cada vegada més viu l’orgull de



ciutat en la qual tenim el privilegi de viure i per la qual avui renovem el
compromís de treball.

Des del Grup del Partit Popular agrair també a totes les persones
que amb el seu vot han donat suport al nostre programa i amb això han
permès que el Partit Popular a dia d’avui, sigui la segona força d’aquest
Consistori.

Així mateix volem felicitar als nous regidors i regidores i agrair als
que marxen, el treball realitzat i saber diferenciar la ideologia de cadascun i el
tracte amb respecte que com a persones se’n deu.

Finalment agrair als meus anteriors companys/es de grup el treball
realitzat en pro del desenvolupament del nostre programa polític, destacant
especialment en aquest agraïment al senyor Manuel Casado que, com s’hi
queda en aquesta ciutat, espero que la seva activitat professional li permeti no
desvincular-se del projecte polític del PP de Cornellà ni de la política local,
perquè em consta que en ell sobreviu aqueix orgull i aqueix compromís de
ciutat que molts de nosaltres sentim.

El dia 27 de maig els votants han col·locat al Partit Popular com a
segona força política de Cornellà, de la qual cosa ens felicitem, encara que
lamentem profundament el desencant i l’apatia en la participació que han fet
que sentim el gust amarg de l’abstenció com un retret i una desconnexió entre
la societat i els polítics i polítiques.

Una societat democràtica no funciona bé si la meitat d’ella ni es
molesta en anar a votar. És una inequívoca senyal d’alarma que ja ha sonat
masses vegades sense que els partits prestin l’atenció deguda.

Les persones no idònies col·locades a vegades en llocs
institucionals, els compromisos incomplits i els vots venuts a  altres forces
són, entre d’altres, les lacres que afecten la credibilitat de la política actual.

És doncs, hora de què els que dirigeixen els partits prenguin bona
nota i obrin en conseqüència perquè si això no es remeia, lamentablement els
pronòstics no es preveuen falaguers, sobretot per a aquells partits que
obtenen escassa representació en les institucions, que al final governen però
que molt al final acabaran desapareixent o sent merament testimonials.

Malgrat aquesta constatació poc animosa, avui el grup del Partit
Popular renovem amb seriositat i il·lusió el compromís adquirit el dia 27 de
maig amb els nostres votants i amb Cornellà.

És per això, que fent un gest simbòlic hem votat la meva
candidatura a l’Alcaldia com expressió de respecte envers als nostres votants i
com a signe d’identitat que ens ha distingit en l’anterior mandat i que se’ns
dubte seguirà imprimint la nostra agenda des de la primera pàgina iniciada
avui fins a l’última dintre de quatre anys.



Aquesta agenda per al futur la desenvoluparem per voluntat dels
votants en l’oposició. Per la mateixa voluntat, i com ja és costum en nosaltres,
ho farem de la mateixa manera que ho hem fet sempre, concisos i contundents
en el control, moderats i negociadors en les discrepàncies, lleials en els
compromisos i, com no pot ser de cap altra forma, col·laboradors en les
propostes que millorin la qualitat de vida de la nostra ciutat i de la seva gent.

En el nostre programa apostem per una ciutat més segura, més
neta i amb menys soroll, on es protegeixi el medi ambient i es tingui cura de la
seva biodiversitat, on es lluiti per la igualtat de gènere, per la llibertat
individual i col·lectiva de les persones, on el compliment de les nostres lleis i
de les nostres normes de convivència permeti que Cornellà sigui l’exemple de
convivència, respecte i tolerància que tots i totes desitgem.

Proposem un Ajuntament modern, eficaç, descentralitzat i sobretot
transparent.

Pensem que la defensa de la família, la cura dels nostres nens i gent
gran, de les persones dependents, de les necessitades, de les marginades, són
la base indispensable per a assolir una societat justa i amb valors.

  Aquesta i altres moltes  més  propostes del nostre programa  seran
el nostre full de ruta en el mandat al que avui donem començament.

  Vostè i el seu Grup senyor Alcalde, són qui la majoria dels votants
han volgut que ens governin, només desitgem que sàpiga ser Alcalde de
tots/es, de qui els han votat a vostès i de qui ens han votat a nosaltres, per
això, quan les nostres propostes arribin als pròxims plens, esperem que no les
rebutgin de pla sense ni tan sols valorar-les, com ha estat habitual, llevat de
comptades ocasions  en el passat.

La discrepància ideològica no ha de ser motiu de rebuig a iniciatives
que serveixin a una finalitat comú: el benestar i la millora de la qualitat de
vida de les persones.

En això consisteix el joc democràtic, l’altre seria totalitarisme
absurd  que no beneficiaria  a ningú, a excepció   d’expectatives partidistes.

Amb la voluntat inequívoca de treball, col·laboració i crítica
constructiva, li oferim una posició dialogant. Espero i desitjo que la seva
actitud i la del seu govern  en l’imminent futur que ens arriba no ens faci
penedir d’aquest generós oferiment.

Moltes gràcies  i bon govern.”

Acte seguit intervé el senyor Antonio Martínez Flor, el qual
s'expressa en els termes següents:



“En primer lloc, el vot del Grup Socialista és molt fàcil d’explicar. Fa
tres anys, nosaltres vam agafar a la persona que vàrem considerar que era el
millor entre tots/es, homes i dones que formàvem part del Partit Socialista en
la nostra ciutat, per encapçalar la direcció del partit i així també poder
encapçalar la direcció de la ciutat.

Per a nosaltres el resultat de les eleccions va ser una gran
satisfacció, que va revalidar la confiança de la ciutadania en nosaltres i també,
per a nosaltres això és una gran responsabilitat que esperem -durant aquests
quatre anys que venen- poder tornar a la ciutadania en treball, en honestedat
i sobretot fent que la nostra ciutat continuï avançant tal com ha fet en aquests
últims anys.

També per a nosaltres és un compromís per a la ciutat, farem la
ciutat entre tots, tant dintre del Consistori com fora, comptant tant amb els
regidors dels altres grups com amb la resta de la ciutadania, oferint un diàleg
permanent des de la proximitat del carrer, no des de l’autisme que a vegades
produeixen els despatxos, sinó passejant, parlant amb la gent i discutint cada
un dels nostres projectes amb el conjunt de la ciutadania i amb el conjunt
dels grups municipals.

Per un altre costat, expressar el nostre respecte absolut a les
decisions d’una part dels antics socis de govern, que en aquest nou mandat,
una part d’ells no ens acompanyaran. Nosaltres respectem completament
aquesta decisió, ens fa una mica de llàstima el fet de no poder comptar amb
una part important d’aquest grup pels pròxims quatre anys, creiem que han
fet un treball en els anys anteriors molt important i esperem poder realitzar les
propostes que havíem fet conjuntament en aquests quatre anys a satisfacció
de tots.”

Finalment pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón
Arévalo, per en primer lloc, donar les gràcies per les paraules que s’han dit.

És evident que haig de començar per agrair el suport que he rebut
per part dels meus companys/es que m’han d’acompanyat en aquesta
legislatura per quatre anys, el suport al Grup Municipal Socialista, però també
als regidors de Convergència i Unió i a la regidora d’Esquerra Unida i
Alternativa.

També, com no, als meus companys/es del Partit Socialista de
Cornellà, els amics i ciutadans de la Plataforma Ciutadana Cornellà Futur que
m’han acompanyat, també, durant aquests mesos en la campanya d’explicació
de les nostres idees, del que preteníem tirar cap endavant a Cornellà, i, com
no, a tota la ciutadania que va participar el dia 27 de maig i, en concret,
també als ciutadans/es que van donar el seu suport a la candidatura que jo
encapçalava, i que suposa un reconeixement democràtic.



Ho vaig dir aquella nit, que per a nosaltres no era ni un triomf ni un
èxit, era l’ampliació de la nostra responsabilitat i així ho vàrem viure, -una
responsabilitat- i crec -sens cap mena de dubte- que el dia 27 de maig qui va
guanyar va ser la política. Potser alguns no s’han adonat encara, però en
aquesta ciutat va guanyar la política i caldria mirar i analitzar en millors
condicions, els resultats que es van produir, tant en la participació, com en els
resultats que vam obtenir les diferents forces polítiques.

Fa tres anys vaig dir en acabar el meu discurs d’investidura, amb
uns versos de Constantí Kavafis que diu:

“Ten siempre a Itaca en tus pensamientos
tu llegada alli es tu destino

más no apresures nunca el viaje ...”

El viatge continua, no tenim pressa, tenim constància i us puc dir
que aquests tres anys han estat meravellosos per a mi, a nivell personal, a
nivell polític també, enriquidors. M’ha permès continuar descobrint,
construint, compartint moltes “Itaques” i moltes realitats en aquesta ciutat, i
se m’ha retornat amb reconeixement aquesta tasca que vull agrair.

Sempre he explicat que vull aprofitar el clima que es viu en aquesta
ciutat, ho he explicat en molts actes ciutadans, el clima de maduresa que
tenim, el valor que li donem a la nostra força, a la nostra forma de ser i per
això –i ho vaig explicar en la campanya, abans de tenir els resultats- nosaltres
estàvem disposats a aparcar en la nostra aritmètica -que cal recordar que és la
aritmètica democràtica i és a la que nosaltres també ens devem- que ens va
donar una ampliació de regidors/es, dos més, però vaig dir en aquella
campanya i el mateix dia de la nit electoral, que nosaltres volíem incorporar
punts diferents, sensibilitats socials i identitàries diferents a la nostra, i vaig
fer el mateix que vaig fer fa tres anys. Per què?, doncs perquè crec
sincerament, que es pot compartir des del govern, sense anul·lar la
personalitat de cadascun, perquè com deia Antonio Machado:

“No me des tu verdad
busquemos juntos la verdad

y la tuya y la mia nos la guardamos”

Això és el que ha presidit, en moltes ocasions, aquestes ofertes i
aquesta forma de treballar, per això es va tornar a oferir una oferta de govern
plural, ampli, a Iniciativa per Catalunya Verds a Esquerra Unida i Alternativa,
a Convergència i Unió i a Esquerra Republicana per Catalunya.

El resultat, la legitimitat de cadascuna de les postures que
cadascun ha decidit –faltava més-, el respecte per a cadascuna de les
solucions que han decidit els que ja estan a l’oposició continuar en ella, i els
que estaven al govern i van a l’oposició, en aquesta decisió també respectar-la
i els que han decidit ampliar la nostra pluralitat d’un nou govern municipal,
també respectar-los.



Cornellà té molta feina per davant, és una Cornellà que s’ha de
governar de forma adequada, per tal que evolucioni cap un medi urbà de
qualitat, que doni resposta a les necessitats de l’economia de la societat
actual. Però tenim riscos grans, que poden venir de fractures i ruptures
socials, de manca de cohesió. Caldrà preveure aquests problemes,
desenvolupant polítiques de benestar, d’extensió dels drets de ciutadania, de
millora  i perfeccionament dels sistemes educatius i de creació de xarxes
d’atenció social que evitin la marginació i l’exclusió.

La gran riquesa de Cornellà ha estat i seguirà sent la seva gent,
l’obligació del govern municipal ha de ser la d’afavorir una nova situació de
prou solvència econòmica i social, que ajudi a la seva condició econòmica i que
també abordi noves expectatives, habitatges dignes, de qualitat, nivell de
formació que permeti entendre i interpretar el complex món que ens rodeja i
una ocupació estable que permeti la realització personal i la tranquil·litat
econòmica del nucli familiar.

Cornellà, com he dit abans, és fonamentalment les dones i homes
que l’habiten. Avui el repte no és només, què s’ha de fer?, sinó com fer-ho, i,
més que produir discursos normatius, es tracta sobretot de trobar la
corresponsabilitat activa de la gent, en la orientació del nostre propi destí.

En la campanya electoral nosaltres vam oferir un nou acord per
Cornellà i vam dir que s’articulava sobre quatre grans eixos:

Un pacte per a la inclusió social, que diferenciï un desenvolupament
integral de l’acció social en polítiques de serveis a les persones, a la gent gran,
als joves i als infants i que contempli sobretot la cultura i l’educació com els
pilars fonamentals sobre els que construir la nova ciutat de la igualtat, de la
justícia i la solidaritat.

Vam plantejar  també un pacte per a la innovació i la igualtat
d’oportunitats, tot entenent aquest compromís com un espai de suma de
complicitats, que avanci decisivament pel camí marcat per les noves
economies de creixement, que aposti pel talent i el sentit creatiu dels seus
habitants i es comprometi formalment a la sostenibilitat ambiental, estalvi
energètic i l’ús de les energies renovables.

Un pacte per a la responsabilitat social que construeixi valors de
civisme, convivència i concòrdia entre totes les cultures i col·lectius presents a
Cornellà, que ajudi a entendre la diversitat com un factor d’enriquiment
col·lectiu i no pas de confrontació i que desenvolupi polítiques de seguretat
ciutadana, emparades en l’autoritat que tenim i que garanteixin el ple
desenvolupament dels drets ciutadans.

I, finalment, un pacte pel desenvolupament equilibrat del territori,
que defineixi polítiques urbanístiques que facilitin la comunicació i la
convivència entre els seus habitants, que faci augmentar la qualitat de vida i



garanteixi l’accés a l’habitatge i el gaudir solidari compartit dels serveis
públics.

És evident que a mi m’apassiona la meva ciutat, és evident que a mi
m’apassiona la política, no renego de la política, ja que la política és un
assumpte públic que concerneix a tots per a compartir el que és comú, per a
ponderar les aspiracions col·lectives, per a identificar problemes i debatre
solucions.

És en l’espai públic on s’experimenta les tensions i el conflicte, on
es configura l’opinió i voluntat, on s’orienten les expectatives i on el govern de
la ciutat actua per abordar reptes sense complexos, proposant l’acció en
l’espai públic com instància de mediació, de trobada i de comunicació.
Articular llocs comuns de proximitat, de foment de l’educació per a la
ciutadania, de treballar per una cultura pública de corresponsabilitat, de
cooperació.

La gestió representa la mesura de la qualitat de les prestacions, la
eficàcia, l’eficiència, però la gestió no anul·la la política, aquesta suposa
l’enfortiment de la cohesió econòmica i social i, com no volem ciutadans
dependents o clients irresponsables, la política en l’espai públic implica
motivació, responsabilitat, cooperació i compromís.

Crec que ens hem d’atrevir a equivocar-se i també a reconèixer-ho,
per aquest motiu el pròxim govern municipal tindrà objectius molt clars de
polítiques públiques, serà un govern molt polític, on es faran compatibles
objectius individuals i col·lectius, però a la vegada es diferenciarà la gestió
quotidiana de la gestió estratègica.

Crec en la política, en la política de la proximitat, de la concertació i
de la corresponsabilitat. Presidiran el funcionament i l’acció d’aquest nou
govern municipal, que demà passat, dilluns, posarem en marxa, que té
projectes clars i coherents per a la nostra ciutat, però el nostre territori
d’actuació no és només Cornellà, és més enllà, estem dintre d’un territori
metropolità, espai central de creació de coneixements, riquesa econòmica i
presència d’identitats i realitats socials plurals.

No només hem de competir en aqueix territori, sinó que també hem
de contribuir en els temes centrals, vinculant el desenvolupament de la nostra
pròpia personalitat a l’enfortiment d’aqueix continu de ciutats, llocs de
relacions socials i econòmiques interurbanes.

Vull compartir també aquesta nova tasca, com ja he repetit moltes
vegades, des de l’autoestima, des del respecte, des de la mirada crítica, des de
la responsabilitat social, des de la constància, de la Cornellà que s’arremanga.
Aquesta ciutat –ho torno a dir- està madura i nosaltres ens posem al servei
d’ella, govern i oposició. No tinc cap dubte i com deia Miquel Martí i Pol:



“Cap camí és fàcil
tots ens plantegen reptes

tots fan preguntes”

Us puc assegurar que per continuar aquest camí, aquest viatge de
nous reptes, tinc passió i noves idees. Avui és un nou moment i potser, per
què no, un nou començament. Ara toca treballar, com sempre, a peu de
carrer, amb humanitat i amb constància, a continuar i, som hi!. Moltes
gràcies.

Efectuades les anteriors intervencions, el senyor Alcalde aixeca la
sessió a les dotze hores i cinquanta minuts, de la qual s'estén la present acta,
que jo, la Secretària General, certifico.


